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Protokół nr 26/23 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 22 lutego 2023 roku 
 

 
 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
 

W dniu 22 lutego 2023 roku o godzinie 11:00  Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury 
i  Sportu  Pan Karol Matusiak dokonał otwarcia obrad komisji, powitał wszystkich członków 
Komisji oraz zaproszonych gości w osobie Pani Agaty Wojtkowskiej – Członka Zarządu 
i  Panią Martę Prylińską – Naczelnika Wydziału  Edukacji i Spraw Społecznych.  
 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

2. Stwierdzenie quorum.  
 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczyły 
4 osoby, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum,  
a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

3. Przyjęcie porządku obrad.  
 

Przewodniczący Komisji -  poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku, członkowie komisji otrzymali 
porządek obrad składający się z 11 punktów w brzmieniu:  

Porządek obrad:  
1. Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu nr 25/22 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 

29 listopada 2022 roku. 
5. Informacja Starosty Włocławskiego w sprawie realizacji zadań publicznych w zakresie 

sportu za rok 2022. 
6. Analiza planu sieci szkół powiatu (baza, kierunki, kształcenia, kadra), na podstawie 

informacji Starosty Włocławskiego. 
7. Informacja o udzielonych i wykorzystanych przez poszczególne podmioty dotacjach na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych  
do rejestrów zabytków  lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków na obszarze 
Powiatu  Włocławskiego za rok 2022. 

8. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 
terytorialnego za 2022 rok. 



9. Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we 
Włocławku w 2022 roku.  

10. Sprawy różne. 
11. Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Przewodniczący Komisji zaproponował wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego 
punktu jakim będzie punkt 9 w brzmieniu: Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu 
uchwały w sprawie przyznania w roku 2023 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 
lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się 
w gminnej ewidencji zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego oraz jej wysokość.  
Przewodniczący Komisji  zapytał członków Komisji,  kto jest za wprowadzeniem  do porządku 
obrad dodatkowego punktu jakim będzie punkt 9 w brzmieniu: Analiza i wyrażenie opinii w 
sprawie projektu uchwały w sprawie przyznania w roku 2023 dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 
znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego oraz jej 
wysokość i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła porządek obrad składający się z 12  punktów w brzmieniu :  
 

Porządek obrad:  
1. Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu nr 25/22 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 

29 listopada 2022 roku. 
5. Informacja Starosty Włocławskiego w sprawie realizacji zadań publicznych w zakresie 

sportu za rok 2022. 
6. Analiza planu sieci szkół powiatu (baza, kierunki, kształcenia, kadra), na podstawie 

informacji Starosty Włocławskiego. 
7. Informacja o udzielonych i wykorzystanych przez poszczególne podmioty dotacjach na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych  
do rejestrów zabytków  lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków na obszarze 
Powiatu  Włocławskiego za rok 2022. 

8. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 
terytorialnego za 2022 rok. 

9. Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie przyznania w roku 
2023 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 
zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 
zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego oraz jej wysokość 

10. Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we 
Włocławku w 2022 roku.  

11. Sprawy różne. 
12. Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 



4. Przyjęcie protokołu nr 25/22 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
z  dnia 29 listopada 2022 roku.  
 

Przewodniczący Komisji - poinformował członków Komisji, że z ostatniego posiedzenia 
komisji został sporządzony protokół, który był do wglądu w Kancelarii Przewodniczącego 
Rady. Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do protokołu 
nr 25/22 z dnia 29 listopada 2022 roku? Nie było żadnych uwag. Wobec braku uwag 
Przewodniczący Komisji  zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu nr  25/22  z dnia  
29 listopada 2022 roku i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła protokół nr 25/22  z posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we 
Włocławku  z dnia  29 listopada 2022 r.  
 
5. Informacja Starosty Włocławskiego w sprawie realizacji zadań publicznych 

w zakresie sportu za rok 2022. 
 
Przewodniczący Komisji – powiedział, że informacje pisemne w materiałach na dzisiejsze 
posiedzenie komisji, wszyscy członkowie komisji otrzymali. Jest to realizacja programu 
szkolenia sportowego w piłce nożnej w ramach współzawodnictwa sportowego. Kwota była 
przeznaczona 250 000 zł, jak również drugie zadanie, upowszechnianie kultury fizycznej 
w dyscyplinach innych niż piłka nożna.  Tu była przeznaczona kwota 50 000 zł . Łącznie na 
zadania związane ze sportem zostało przeznaczone 300 000 zł. Z tego zostało wykorzystane 
299 390 zł w roku 2022.  
Przewodniczący Komisji poprosił o zabranie głosu Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw 
Społecznych. 
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych - powiedziała, że  jeżeli chodzi o zadanie 
pierwsze, to dotację otrzymało 14 klubów sportowych w zakresie  piłki nożnej, 12 klubów po 
20 000 zł, dwa kluby mniejszą kwotę. W zadaniu drugim również 12 stowarzyszeń otrzymało 
dotacje, gdzie 4 kluby dostały 6 500 zł, pozostałe po 3 000 zł. Wszystkie kluby terminowo się 
rozliczyły, wszystkie sprawozdania są złożone. 
Przewodniczący Komisji zapytał członków  komisji, czy są  jakieś pytania?  
Radny Jerzy Pawłowski -  zapytał o klub sportowy w majątku Kaniewo, o wsparcie działań 
jeździeckiego klubu sportowego. Jakie szczegółowe to zadanie publiczne było realizowane? 
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych – odpowiedziała, że jest to klub 
jeździecki zarejestrowany w majątku Kaniewo i jest to wsparcie tego klubu jeździeckiego. 
Organizacja imprezy jest wykluczona w naszym regulaminie udzielenia dotacji na sport, więc   
musiało to być szkolenie.  

  Przewodniczący Komisji  - zapytał członków  komisji, czy są  jeszcze jakieś pytania? Nie było 
żadnych pytań. Wobec braku pytań, Przewodniczący komisji zapytał członków komisji, kto jest 
za przyjęciem Informacji Starosty Włocławskiego w sprawie realizacji zadań publicznych 
w zakresie sportu za rok 2022 i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
 Za-4 
 Przeciw-0 
 Wstrzymało się -0 



 Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że              
Komisja przyjęła  Informację  Starosty Włocławskiego w sprawie realizacji zadań publicznych 
w zakresie sportu za rok 2022. 
 
Informacja Starosty Włocławskiego w sprawie realizacji zadań publicznych w zakresie sportu 
za rok 2022 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 
6. Analiza planu sieci szkół powiatu (baza, kierunki, kształcenia, kadra), na podstawie 

informacji Starosty Włocławskiego. 
 

Przewodniczący Komisji  - poprosił o przedstawienie materiału  Naczelnika Wydziału 
Edukacji i Spraw Społecznych. Poprosił, aby porównać kierunki kształcenia i przedstawienie 
co się zmieniło porównując do poprzednich lat.   
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych – powiedziała, że jeżeli chodzi  o bazę, 
to w zeszłym roku się nic nie zmieniło. Jedna doszła szkoła, to Zespół Szkół w Lubrańcu. 
Uczestniczą w projekcie aktywna tablica i tam to wyposażenie zostało do dwóch typów szkół. 
Do liceum ogólnokształcącego i do szkoły branżowej zakupione monitory interaktywne 
w ramach właśnie tego projektu. Także z w ramach takiego doposażenia szkół to tutaj tylko to 
nam uległo zmianie. Projektowane są dwie hale. Program się będzie nazywał Olimpia, zarówno 
właśnie przy szkole w Lubrańcu - Marysinie, jak i przy Centrum Kształcenia Zawodowego 
i Ustawicznego w Chodczu. To co w zeszłym roku już zostały podjęte  działania w tym zakresie. 
Reszta to była kontynuacja tych rzeczy, które już były wcześniej zainicjonowane, czyli projekty 
właśnie szkoła ćwiczeń, podniesienie poziomu kształcenia zawodowego w powiecie 
włocławskim, również w Izbicy Kujawskiej projekt, który też do końca roku kończyliśmy.  
Także te rzeczy były kontynuowane. Na nowe lata zostały złożone  wnioski w ramach  
programu Erasmus +. I już mamy decyzję, że są one pozytywnie zaopiniowane i dzieci będą 
mogły ze szkół w Lubrańcu Marysinie, w Izbicy kujawskiej w Chodczu i w Kowalu 
uczestniczyć w tych wyjazdach. To z informacji dotyczących bazy i ewentualnych zmian. Jeżeli 
chodzi o kierunki kształcenia były to te same kierunki, które były w latach poprzednich, więc 
tutaj nie było jakiś zmian. O kadrę, to co musiało się w trakcie roku wydarzyć, czyli  
zatrudnienie tych pedagogów specjalnych, bo był taki wymóg ustawowy, że od września 
musieli zostać zatrudnieni.   
Przewodniczący Komisji -  zapytał członków  komisji, czy są  jakieś pytania? Nie było 
żadnych pytań. Wobec braku pytań, Przewodniczący komisji zapytał członków komisji, kto jest 
za przyjęciem analizy planu sieci szkół powiatu (baza, kierunki, kształcenia, kadra), na 
podstawie informacji Starosty Włocławskiego i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
 Za-4 
 Przeciw -0 
 Wstrzymało się -0 
 Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że              
komisja przyjęła analizę planu sieci szkół powiatu (baza, kierunki, kształcenia, kadra), na 
podstawie informacji Starosty Włocławskiego. 
 
Analiza planu sieci szkół powiatu (baza, kierunki, kształcenia, kadra), na podstawie informacji 
Starosty Włocławskiego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 
7. Informacja o udzielonych i wykorzystanych przez poszczególne podmioty dotacjach 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 



wpisanych  do rejestrów zabytków  lub znajdujących się w gminnej ewidencji 
zabytków na obszarze Powiatu  Włocławskiego za rok 2022. 

 
Przewodniczący Komisji – poinformował, że materiały zostały przesłane członkom komisji 
na dzisiejsze posiedzenie komisji. 
Zostało podpisanych  13 umów na łączną kwotę udzielonych dotacji 299 000 zł.  Wszystkie 
dotacje, dotyczą parafii, znajdujących się na terenie powiatu włocławskiego. Czy Pani 
Naczelnik chciałaby uzupełnić tę informację, które znajdują się w naszym posiadaniu. 
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych – dodała, że wszystkie podmioty 
rozliczyły się w terminie, w pełnej wysokości, więc cała ta kwota 299 000 zł  została rozliczona.  
Przewodniczący Komisji zapytał członków komisji, czy mają jakieś pytania? Nie było 
żadnych pytań. Wobec braku pytań, Przewodniczący Komisji zapytał członków komisji, kto 
jest za przyjęciem Informacji o udzielonych i wykorzystanych przez poszczególne podmioty 
dotacjach na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 
wpisanych  do rejestrów zabytków  lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków na 
obszarze Powiatu Włocławskiego za rok 2022 i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się - 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że              
Komisja przyjęła Informację o udzielonych i wykorzystanych przez poszczególne podmioty 
dotacjach na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 
wpisanych  do rejestrów zabytków  lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków na 
obszarze Powiatu  Włocławskiego za rok 2022. 
 
Informacja o udzielonych i wykorzystanych przez poszczególne podmioty dotacjach na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych  do rejestrów 
zabytków  lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków na obszarze Powiatu  
Włocławskiego za rok 2022 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 
8. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 
terytorialnego za 2022 rok. 
 

Przewodniczący Komisji -  powiedział, że członkowie komisji takie materiały na dzisiejsze 
posiedzenie  komisji  otrzymali. Są to porównania otrzymanych dotacji subwencji na oświatę, 
na wypłatę nauczycieli, a ile trzeba było dołożyć do poszczególnych stopni awansu 
zawodowego jest w dzisiejszych materiałach.  
Przewodniczący Komisji – poprosił o zabranie głosu  Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw 
Społecznych. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych - powiedziała, że w  tym roku ten  
poziom został osiągnięty i nie trzeba było robić dopłat do tej średniej kwoty bazowej. Na 
wszystkich poziomach osiągnęliśmy, więc w latach poprzednich trzeba było dopłacać. Były to 
różne kwoty, bo z tego, co pamiętam to chyba dwa lata temu, było  200 000 zł,  później  była 
mniejsza kwota około 80. W tej chwili w  tym roku wyszliśmy na plus i nie było potrzeby  
dopłacania. 
Przewodniczący Komisji – zadał pytanie o ostatnią rubryczkę, chodzi o kwotę różnicy, która 
jest tutaj? 



Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych - powiedziała, że jeżeli były kwoty 
z minusami, to wtedy by trzeba było dopłacać. Jeżeli są na plusie to znaczy, że przekroczyliśmy 
tą kwotę i nie musimy dopłacać. 
Przewodniczący Komisji – zapytał członków komisji, czy mają jakieś pytania? Nie było 
żadnych pytań. Wobec braku pytań, Przewodniczący komisji zapytał członków komisji, kto jest 
za przyjęciem Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 
samorządu terytorialnego za 2022 rok i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się - 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że              
Komisja przyjęła Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 
samorządu terytorialnego za 2022 rok. 
 
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 
2022 rok stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.   
 
9. Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie przyznania w roku 

2023 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 
zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 
zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego oraz jej wysokość. 

 
Przewodniczący Komisji – poprosił  Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 
o zabranie głosu.  
Przewodniczący Komisji  zapytał, czy zasady zmieniły się w porównaniu do roku 
poprzedniego, jeśli chodzi o przyznawanie tych dotacji ?  
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych – odpowiedziała, że  w styczniu został 
ogłoszony nabór na składanie wniosków o pracę konserwatorsko-restauratorskie. Zgłosiło się 
15 podmiotów. Po wstępnej analizie jeden podmiot wycofał się i nie będzie brał udziału.  
Zostało 14 parafii. Proponowany ten podział to jest 21 400 na każdą parafię. Wykaz  parafii 
Państwo macie, więc to jest widoczne. Jeżeli chodzi o zmiany w regułach przyznawania, nie 
wprowadzono nic  nowego. Było na takich zasadach jak wcześniej. 
Przewodniczący Komisji -  powiedział, że jeżeli o chodzi o kwoty dla poszczególnych 
podmiotów, to się zmieniło w porównaniu do tego roku, bo jest jeden podmiot więcej. 
Radny Wojciech Rudziński – zapytał, czy ten podmiot, który się wycofał, to była parafia? 
I czy wszystkie obiekty są wpisane jako zabytek?  
Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych – odpowiedziała, że  to była również 
parafia. Niestety kwota, którą tutaj mogli otrzymać była niższa niż oczekiwania. Skala 
remontów które są do przeprowadzenia jest znacznie wyższa. Ze względu na to został ten 
wniosek wycofany. To jest pierwsza rzecz, druga rzecz, to wszystkie obiekty muszą być 
wpisane do rejestru zabytków, bo inaczej nie moglibyśmy przyznać tych dotacji.  Kwota ogólna 
była ta sama, tylko z racji różnej liczby podmiotów korzystających, ten podział w tym roku był 
trochę mniejszy na poszczególne parafie. 
Przewodniczący Komisji - zapytał członków komisji, czy mają jakiś pytania? Nie było 
żadnych pytań. Wobec braku pytań, Przewodniczący komisji zapytał członków komisji, kto jest 
za pozytywnym zaopiniowaniem  projektu uchwały w sprawie przyznania w roku 2023 dotacji 



na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków na obszarze Powiatu 
Włocławskiego oraz jej wysokość i przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się - 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że              
Komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie przyznania w roku 2023 dotacji 
na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków na obszarze Powiatu 
Włocławskiego oraz jej wysokość. 
 
Projekt uchwały w sprawie przyznania w roku 2023 dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 
znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków na obszarze Powiatu Włocławskiego oraz jej 
wysokość stanowi załącznik nr  8  do niniejszego protokołu.  
 
10. Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we 

Włocławku w 2022 roku.  
 
Przewodniczący Komisji -  poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku, członkowie komisji otrzymali  
sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku 
w 2022 roku.  
W 2022 roku Komisja odbyła 6 posiedzeń, które są udokumentowane protokołami. 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są  jakieś pytania lub uwagi dotyczące sprawozdania? 
Nie było żadnych pytań ani uwag. Wobec braku pytań i uwag,  Przewodniczący komisji zapytał 
członków komisji, kto jest za przyjęciem Sprawozdania z działalności Komisji Edukacji, 
Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku w 2022 roku i przeprowadził procedurę 
głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się - 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że              
Komisja przyjęła  Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady 
Powiatu we Włocławku w 2022 roku.  
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku 
w 2022 roku stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
 
11. Sprawy różne.  
 
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy ktoś z członków komisji chciałby zabrać głos 
w tym punkcie? Nie było żadnych głosów.  

 

 



12. Zamknięcie obrad Komisji. 
 
Po zrealizowaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  w dniu 
22 lutego 2023 roku o godzinie 11:30  dokonał zamknięcia obrad Komisji.  
 
 
         
                         Przewodniczący Komisji  

                                Edukacji, Kultury i Sportu 
 
                 Karol Matusiak  

 

 

 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała 
Anita Sudomir – Ozdoba ……………………… 
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